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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 
 
LEGISLATURA VI 

Prolečna sesija 

Komisija za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, sredinu i prostorno planiranje  

Sednica br. 24 

Priština, dana 24.7.2018 g., 10:00 h 

Zgrada Skupštine, sala N-225 

 

Z A P I S N I K 

 

Sastanku prisustvovali : Muharrem Nitaj, Lutfi Zharku, Andin Hoti, Ganimete Musliu, Salih 

Salihu, Besa Gaxherri dhe Enver Hoti. 

Odsutni : Srđan Mitrović, Liburn Aliu, Salih Zyba, Danush Ademi. 

 

Staf za podršku Komisije : Bajram Badivuku, Ylber Sherifi. 

 

Presdsedavajući sednice Muharrem Nitaj, Predsednik  Komisije. 
 

Dnevni Red : 

 

1. Usvajanje dnevnog reda ; 

2. Usvajanje zapisnika sastanka komisije održanog dana 10.7.2018 g. ; 

3. Plan rada komisije za 2018 g.; 

4. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez primebe. 

 

2. Usvajanje zapisnika sastanka održanog 10.7. 2018, 3.7.2018 i 26.6.2018 
 

Predsednik komisije je konstatovao usvajanje zapisnika sa sednice od  10.7. 2018, 3.7.2018 i 

26.6.2018 g. 

 

3. Razno  

Predsednik Muharrem Nitaj predložio je izmenu tačaka dnevnog reda jer tačka o planu rada 

komisije je interna i može se diskutovati na kraju, dok za taćku razno je predložio  sledeće : 

- Pošto su stalne komisije procesirali preporuke za dva nacrta zakona ove komisije, o 

kompleksu Adem Jašari i o Hidrometeorologiju, Komisija konfirmiše za drugo čitanje 

ova dva nacrt zakona za plenarnu sednicu. Presedavajuća RG o NZ o kompleksu Adem 

Jašari Ganimete Musliu zahvalila je komisiji za plodni rad u vezi ovog nacrta, takođe 

Andin Hoti presedavajući RG o NZ o hidrometeorološkim delatnostima je zahvalio za 

rad grupe u vezi ovog narta.  
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- Salih Salihu je predložio komisiji dva izlazazka na teren zbog načinjene štete od 

padavina (u Orahovcu i Institutu Hidrometeorologije) i jednu posetu u Albaniji u vezi 

njihovog iskustva o štetama na poljoprivredi.  

- Andin Hoti predložio je da se pozove ministar o trgovini u vezi poljoprivrednih 

proizvoda.  

- Enver Hoti apelovao je za diskusije koje su vođene sa ministrom poljoprivrede na 

zadnjem sastanku da ne ostaju samo na papiru nego iste da rezultiraju sa tačnim 

odgovorima pogotovo ministarstvo da  šalje liste korisnika granta i koliko su ti grantovi 

aktivni itd. Takođe je zatražio da vlada šalje nacrt zakone koji su u agendi skupštine, a 

ova komisija da radi sa večim dinamikom i večim zalaganjem.     

- Predsednik je upoznao komisiju o zahtevu  Komisije Zakonodavstva u vezi iniciranja 

za izradu zakona o izmenu i dopunu zakona o prodaju stanova na koje postoje pravo 

stanovanja, međutim, u međuvremenu, nakon komuniciranja sa zvaničnicima 

ministarstva sredine saznalo se da je u toku izrada ovog zakona, zato komisija konstatuje 

da ova podtačka se okončava ovim saopštenjem, takođe se zahvalio na pitanja i sugestije 

članova komisije, koje će se diskutirati u nastavku ove sednice.   

 

4. Plan rada komisije za 2018 godinu 

 

Predsednik Muharrem Nitaj .nadovezajući se sa prethodnim tačkom, na poćetku je 

konstatovao da na osnovu dokumentacije za ovu sednicu ova komisija se rangira kao uspešna jer 

je 15% rada u vezi legislature završila u ovom šestomesečju ove godine. On je spomenuo slučaj 

sa nacrt zakonom o nedozvoljenim izgradnjama kojom prilikom u plenarnoj sednici su se otkrili 

nesuglasnosti koje zapravo nisu postojali u komisiji kada je usvojen ovaj nacrt zakon, i ako svi 

podrazumevaju šta znači imati politički stav parlamentarna grupa, zato je apelovao da se to ne 

ponovi.     

Ganimete Musliu se složila sa predsednikom jer n.p. presedavajučem radne grupe u plenarnoj 

sednici se oduzimao reč, takođe za drugi put je zahtevala da se  sve nesuglasice reše u komisiji a 

ne da se vidi u plenarnoj sednici problemi koje u stvari nisu postojale u komisiji, i ako svaki 

poslanik ima pravo na politički stav, za idući put sugerisala je bolju koordinaciju komisije da ne 

bi došlo do nepoželjne situacije oko jednog nacrt zakona i da se ne viktimizira građanin.   

Lutfi Zharku takođe se složio oko nesuglasica u komisiji kada je u pitanju nacrt zakon i zatražio 

da se to ne ponovi, on je istakao činjenicu da se nije uključio nijednoj radnoj grupi komisije 

samo da ne bi došlo do protivurečnosti sa personalnim političkim stavovima. 

Salih Salihu takođe se zalagao za zajednićki i unificirani rad komisje jer svako ponašanje 

poslanika na kraju krajeva ima svoju posledicu i fokusirao se za nacionalni plan u poljoprivredi 

koja se treba usvajati u skupštini i na osnovu kojeg bi se formirao posebni fond za naplačivanje 

štete od nevremenskih prilika, grantovi i subvencije. On je naveo da neprosleđivani planirani 

nacrti koja se treba poslati od vlade u skupštini dosta oštećuju ali još više oštećenja donosi npr i 

činjenica da glavni proizvod-hleb se prodaje kao jedina i još se nezna koliko je težina i koliko 

treba biti težak (jedna analiza fakulteta poljoprivrede ukazuje na to da večina pekara proizvode 

hleb sa težinom 400 gr. a treba biti najmanje 600 gr.). 

Predsednik Muharrem Nitaj povodom prvog sastanka u ovoj komisiji je obećao da će biti 

zaštitnik svake odluke komisije u plenarnoj sednici u profesionalnom smislu, zato što 

parlamentarne komisije predstavljaju glavni obruć rada skupštine i pitao zašto jedna odluka jedne 

komisije ne bi naišla na podršku u plenarnoj sednici. U nastavku je zatražio mišljenja članova 

komisije u vezi kvalitetnog rada komisije u vezi nacrta zakona koje će se poslati od strane vlade. 

Salih Salihu je odgovorio : kamo sreće da ovoj komisiji pristignu nacrt zakoni jer angažovanje 

komisije sa veštacima neće nikako da nedostaje, takodje  

Enver Hoti reagirao je u istom aspektu da neće biti problema oko angažovanja komisije u vezi 

nacrta. 

Ganimete Musliu se složila sa prethodnim sagovornicima i dodala da se komisija više treba 

angažovati oko nadgledanja sprovođenja zakona na anazi, jer osim donošenja zakona skupština 
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takođe ima kapaciteta i za nadgledanje sprovođenja istih, takođe izveštaji trebaju biti češći i 

uredni od skupštine.  

Predsednik je u okviru diskusija oko pričinjene štete na poljoprivredi upoznao komisiju da 

upravo danas vlada ima sastanak u vezi toga i pozvao članove komisije da predlažu kada bi 

mogla komisija da vrši posetu tim krajevima kao što je Orahovac i predložio je krajem nedelje, 

dok za posetu Albaniji je istakao da su sada odmori pa bi dobro bilo da se ostavlja to za 

septembar. 

Ganimete Musliu reagovala je u vezi posete komisije Orahovcu jer bi to bilo uzaludna poseta i 

bez efekta pošto je danas sednica vlade u vezi tih šteta, takođe ako se zna da neće biti rebalans 

bunjeta, zašto da se ne pokuša planifikacijom za iduću godinu.   

Salih Salihu nije povukao predlog  za izlazak na teren jer podaci sa terena su nejasni i različiti, 

ali na kraju krajeva nije insistirao da se vrši ova poseta. 

Andin Hoti takoje je opravdao izlazak na teren jer prvi podaci su ukazali za procenu 1.2 miliona 

štete, nakon toga se dostigla procena od 4 miliona štete na poljoprivredne kulture.  

Enver Hoti je predložio buđetski dodatak za iduću godinu jer su u pitanju sezonalne kulture i 

trajne posledice.   

Predsednik Muharrem Nitaj se na kraju zahvalio i istakao da je ovaj sastanak  možda 

poslednja za ovu prolečnu sesiju, i pozdravio do idućeg sastanka. 

 
 

Sastanak se završio u 11,07 h. 

 

Pripremili: 

Staf za podršku Komisije.                                                                 Predsednik Komisije,                                                                                                                    

   Muharrem Nitaj 


